
Drunen 22 dec. 20.

Aan het College van B. en W.  en
De raadsleden van de Gemeente Heusden.

Beste college- en raadsleden,

Toen wij in mei  2020 een folder in de brievenbus kregen van Ton Derks namens BillyBird Park waren 
wij niet aangenaam verrast.
In december 2020 zagen we weer een nieuw plan in de krant staan.
Nadat de stofwolken waren opgetrokken stelden wij ons de vraag: “Is dit een juiste invulling van dit 
gebied?”
Wij hebben onze bedrijven in “De schil” van de Loonse en Drunense Duinen, het  Van Goghpark.
Wat zeggen andere partijen hiervan?
Er is een rapport van de Universiteit van Wageningen gemaakt met de Provincie Noord Brabant en de 
Duinboeren met de titel:
“Natuur en recreatie in de Loonse en Drunense Duinen: Het beste van twee werelden”.
Een visie met de ontwikkelingsmogelijkheden voor beide sectoren  tot 2040.
Hierin worden de mogelijkheden beschreven die aan beiden gegeven kan worden.
https://edepot.wur.nl/186175 

Wij als agrariërs van het gebied ten noorden van de Roeivijver,  kunnen ons daar goed in vinden. 
Passend in het gebied zijn er kansen om de druk van de kern van de Duinen naar de schil te verdelen.
Allerlei vormen van extensieve recreatie zijn al aanwezig en wij zien ook mogelijkheden om hier een 
positieve impuls aan te geven.

Maar is de komst van een pretpark, een goede ontwikkeling die past in dit gebied? 

In alle rapporten en onderzoeken wordt als een van de belangrijkste doelen  omschreven dat de 
agrariërs in dit gebied, moeten werken naar een duurzame sector. Daar zijn wij allemaal iedere dag 
mee bezig. 
Verschillende trajecten zijn al geruime tijd in werking. Andere zijn pas gestart bijvoorbeeld 
Duinzuivel. En enkele zijn in voorbereiding.
Al deze ontwikkelingen zijn binnenkort terug te vinden in het gebiedsplan dat in voorbereiding is.

Maar hoe kunnen wij als belangrijke sleutelspeler in dit gebied werken aan de doelstellingen als door 
de komst van Billy Bird:

 Wij onze gronden af moeten geven. De grond tussen de Honderdbunderweg en de Roeivijver 
zijn essentieel verweven met onze huiskavels . Duurzaamheid betekent o.a. een zo groot 
mogelijke huiskavel.  Komen we met onze gronden verder van ons bedrijf dan komen er veel 
meer verkeersbewegingen van landbouwvoertuigen met een grote toename van de CO2 
uitstoot.

 De uitstoot van CO2 nog wordt vergroot door de uitstoot van de voertuigen waarmee de 
bezoekers naar het pretpark komen.

 Wij worden belemmerd in onze bedrijfsuitvoering. Ontwikkelingen die moeten leiden naar 
een duurzame landbouw zullen niet altijd passen bij de exploitant/ bezoekers van een 
pretpark.

 Wij  moeilijkheden ondervinden om te komen tot een kringlooplandbouw die hoogwaardige 
producten produceert voor de samenleving.

https://edepot.wur.nl/186175


 De druk op de kern van de Duinen niet zal afnemen omdat het publiek  dat een pretpark 
bezoek niet dezelfde mensen zijn, die recreatie zoeken in de Duinen zoals bijvoorbeeld 
wandelaars en fietsers .

 Het grote aantal wandelaars dat nu dagelijks het gebied bezoekt  geven ook aan open te 
staan voor recreatieve doeleinden maar niet in de vorm die BillyBird voor ogen heeft.

 Het Run gaat zonder meer verdwijnen. Citaat BillyBird:” De functie van Het Run willen we 
verplaatsen naar Duinenrijk”.

Daarnaast nog een problematiek van totaal andere aard.
Het gebied rond de roeivijver maakt deel uit van het kwelgebied dat iedereen kent van het Vlijmens 
Ven. Een kwelgebied is een grote oppervlakte dat werkt als een communicerend vat. Als je op de ene 
plek ondergrond weghaalt zal dit zich (langzaam) opvullen met ondergrond uit de omgeving.
Dit heeft zich in het verleden voorgedaan toen er zandwinning plaats vond in de Roeivijver.
Omdat er schade ontstond  aan de gebouwen langs onze straat, heeft de toenmalige gemeente 
Drunen de zandwinning stop gezet. Dit is ook bekend bij de Gemeente Heusden. Zoals wethouder 
Blankers zelf zegt: “Dan zakken de huizen van de Honderdbunderweg langzaam in de Roeivijver.”
In het huidige plan wordt er een grote plas gegraven aan de noordzijde van de Roeivijver.
Geologisch onverantwoord.

Na het lezen van deze brief hopen wij dat u begrijpt dat wij:
 Openstaan voor andere extensieve recreatieve ontwikkelingen die ertoe moeten leiden dat 

de druk op de kern van de Loonse en Drunense Duinen verminderd.
 Dat deze ontwikkeling moet passen bij de omvang en inrichting van dit gebied.
 Dat wij absoluut tegen de voorstellen zijn zoals die nu aan u zijn voorgelegd door Billy Bird.
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